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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr 52/2022 

 

 

LII Sesja w dniu 25 maja 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 25 maja 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:14 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 radnych. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LII sesję. Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno 
konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu 
Gminy Piaseczno na rok 2023. 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
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dla Gminy Lesznowola.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.2 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno 
konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu 
Gminy Piaseczno na rok 2023. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie przeprowadzenia na terenie 
gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako 
części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) 
Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.22 
 
2. Przyjęcie protokołu z LI/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie wniesiono uwag do projektu protokołu. 
Protokół przyjęto bez uwag. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie za okres od 20.04.2022 r. do 25.05.2022 r. 

 Bieżące spotkania z interesantami – mieszkańcami, sołtysami, radnymi. Przyjęcia interesantów 
odbywają się w Urzędzie w poniedziałki oraz poza Urzędem w terenie. 

 Obecnie na terenie gminy Piaseczno realizowanych jest kilkanaście inwestycji drogowych, co wiąże 
się z licznymi utrudnieniami w ruchu, ale docelowo nasi mieszkańcy zyskają bezpieczne i 
komfortowe drogi. Rozpoczyna się długo oczekiwana przebudowa jednej z kluczowych, 
wjazdowych dróg do Piaseczna ul. Pod Bateriami. Pierwszych utrudnień związanych z przebudową 
należy spodziewać się na początku czerwca. W czasie trwania remontu zalecany jest objazd całej 
budowy od ronda Bitwy pod Gołkowem przez Bobrowiec. Jako pierwszy wyłączony z ruchu zostanie 
odcinek od skrzyżowania z Al. Kasztanów do ul. Redutowej. Niestety zamkniecie drogi dla ruchu 
wiąże się też z koniecznością skierowania autobusów komunikacji miejskiej na nowe trasy. 
Burmistrz poprosił mieszkańców o cierpliwość, wie, że w tej chwili jest bardzo trudno poruszać się 
po Piasecznie, ma nadzieje, że te kilka miesięcy utrudnień, zrekompensuje nowa jakość dróg, oraz 
istotna poprawa bezpieczeństwa. 

 21 kwietnia 2022 r. w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym odbyła się uroczystość powołania 

nowego składu Piaseczyńskiej Rady Seniorów, kadencji 2022-2025. PRS liczy obecnie 31 jeden 

osób. W uroczystym powołaniu radnych nowej kadencji wzięli udział: Z-ca Burmistrza Hanna 

Kułakowska- Michalak, Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza oraz Wiceprzewodnicząca RM 

Magdalena Woźniak. 

 21 kwietnia.2022 odbyły się uroczystości z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej na Cmentarzu 

Parafialnym w Piasecznie - Hołd Pamięci przy Pomniku Katyńskim.  
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 W niedzielę 24 kwietnia 2022 r. na piaseczyńskim rynku odbył się Piknik Rowerowy na pl. 

Piłsudskiego ustawione zostało miasteczko rowerowe, na którym dzieci pod okiem policjantów i 

strażników miejskich mogły się uczyć zasad poruszania się po drogach.  

 Spotkania z muzyka poważną - FESTIWAL IM. WITOLDA MALISZEWSKIEGO koncerty:24 

kwietnia, 8 maja, 5 czerwca, 19 czerwca 2022. Od ponad dwudziestu lat Centrum Kultury 

w Piasecznie organizuje cykl koncertów muzyki klasycznej w kościołach dekanatu piaseczyńskiego.    

 W niedzielę 15 maja odbył się V Memoriał Sławomira Rosłona w ramach jubileuszu 100-lecia 

Piaseczyńskiego Sportu.  

 27 kwietnia 2022 r. w podwarszawskiej miejscowości Zagórze, odbyła się konferencja z okazji 

XXXV – lecia Mazowieckiego Parku Krajobrazowego. 

 28 kwietnia 2022 roku odbył się Facebook Live z burmistrzem Piaseczna, podczas którego 
Burmistrz rozmawiał na temat realizacji programu Piaseczno Od Nowa z mieszkańcami. 

 Od 30 kwietnia do 3 maja 2022 roku, podczas tegorocznej majówki, na skwerze Kisiela w 
Piasecznie odbył się coroczny zlot food trucków. 

 3 Maja odbyły się Uroczystości związane z obchodami 231 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja 

z tej okazji odbyły się różnorodne wydarzenia miedzy innymi bieg -  22 Piaseczyńska Mila 

Konstytucyjna, pod robocza nazwą Rozbiegajmy Piaseczno.  

 4 maja obchodziliśmy Międzynarodowy Dzień Strażaka. Uroczyste obchody odbyły się 8 maja 2022 

rozpoczęły się mszą św. w intencji strażaków w kościele św. Anny w Piasecznie. Po południu odbył 

się Piknik Strażacki, podczas którego Gminne jednostki OSP prezentowały samochody oraz sprzęt 

strażacki. 

 6 maja 2022 r. Jubileusz 50- i 60-lecia pożycia małżeńskiego świętowały kolejne małżeńskie pary z 

gminy Piaseczno. Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno Daniel Putkiewicz wraz z wiceburmistrz 

Hanną Kułakowską-Michalak oraz przewodniczącym Rady Miejskiej Piotrem Obłozą i jego 

zastępczynią Magdaleną Woźniak wręczyli Jubilatom Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie. 

 W dniu 20 maja 2022 roku w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Piasecznie 

odbyły się uroczystości z okazji jubileuszu 30-lecia Państwowej Straży Pożarnej. Z tej okazji zostały 

wręczone, medale okolicznościowe przyznane przez Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiego 

PSP.  

 20 maja odbyło sie uroczyste nadanie im. Marii Skłodowskiej-Curie Szkole Podstawowej nr 4 w 

CEM Zespół Szkolno-Przedszkolny Piaseczno.  

 W niedzielę 22 maja 2022 r. odbył się Odpust parafialny i Festyn Rodzinny w Głoskowie. 

 Setne urodziny mieszkanki z Żabieńca, Jubilatkę w dniu wyjątkowego święta odwiedzili między 

innymi burmistrz Daniel Putkiewicz, przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza oraz sołtys 

Żabieńca i radny Adam Marciniak. 

 W dniu 21.05.2022r. na pływalni GOSiR odbyło się XX Grand Prix Piaseczna w pływaniu. Zawody 

były jedną z cyklu imprez w ramach obchodów 100-lecia piaseczyńskiego sportu. 

 Poznajmy się – piaseczyńskie spotkania z Ukrainą – organizatorem jest Stowarzyszenie Pomysł na 

Józefosław 26 kwietnia odbyła się inauguracja projektu. 

 Egzamin ósmoklasisty 2022 trwa w dniach 24-26 maja z tej okazji Burmistrz złożył Życzenia dla 
Ósmoklasistów 

 Burmistrz przedstawił nowo wybraną dyrektor Muzeum Piaseczna panią Violettę Katarzynę 

Jarząbkowską. 

 Szkoła Podstawowa w Jazgarzewie została wyróżniona w programie "Lider Dobrostanu"  

 Gmina Piaseczno w czołówce najlepszych samorządów w Polsce w 10 edycji rankingu Perły 

Samorządu organizowanego przez „Dziennik Gazetę Prawną”. Piaseczno zajęło trzecie miejsce 

wśród gmin miejsko-wiejskich. 

https://piaseczno.eu/wydarzenia/wydarzenie/festiwal-im-witolda-maliszewskiego-2022/
https://pl-pl.facebook.com/piaseczno.cem?__cft__%5b0%5d=AZWqM4CYDbvl5s_xqmExxm-sa-ANMyu8DIzbZ0jsEhuEieiIKUU66hwFAnsLhokfLjdQqGlXMUnrtmHl8hMdCUUiwufVFPH-KWEGFO5wKrxVI64qgyiVca9ZB8Qwo-Dx96lBTkctM36-hFWK7bLH3m9D7HLTwrMfFSnTv6d1C1tmTBtlZKwunL4p4yY4SeSjNUpP8PDh6Uqw1y4kU5LydXZ6&__tn__=-%5dK-R
https://pl-pl.facebook.com/szkolapodstawowajazgarzew?__cft__%5b0%5d=AZW833O-keErx_2eLMNiA1BHVU1Zcv9YD5oRkqjNK0KwzoLX8jVGFLtDyOzu_cFms3h3TgoNcWiJBrjF8Qpqp9tF8Mx8LLCjy2qV3p-Lk3XSBY-hDDE8-wgGTo0f7vxgLXWwjpv6mfvqbmgE6jDu6rT73zzcpQlVYKaR-OULSRUPDx5VMpcWuiGpQkMPYJ8m-UeZCAMRVeUOlCfwTqMJr6iQ&__tn__=-%5dK-R
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4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

 W dniu 21.04.2022 udział w uroczystościach z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej na Cmentarzu 
Parafialnym w Piasecznie - Hołd Pamięci przy Pomniku Katyńskim  

 W dniu  21.04.2022  udział w Muzyczno-kulinarnym spotkaniu narodów Polski - Ukrainy w SP 1.  

 W dniu  21.04.2022  wręczenie nominacji członkom Piaseczyńskiej Radzie Seniorów II kadencji.  

 W dniu 06.05.2022 udział z Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak w uroczystość z okazji 50 i 
60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy Piaseczno.  

 W dniu 08.05.2022 udział w Międzynarodowym Dniu Strażaka – Piknik Strażacki przy ul. Zgoda w 
Piasecznie.  

 W dniu 11.05.2022 udział w uroczystościach 100-lecia mieszkanki z Żabieńca.  

 W dniu 15.05.2022 V Memoriał Sławomira Rosłona w lekkiej atletyce na Stadionie Miejskim.  

 W dniu 20.05.2022  udział z Wiceprzewodniczącym Michałem Rosą w uroczystościach nadania 
imienia Marii Skłodowskiej-Curie Szkole Podstawowej nr 4 w Piasecznie.  

 W dniu  21.05.2022  udział w XX Grand Prix Piaseczna w pływaniu 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 
kierownictwach Gminy (online).  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady 
Miejskiej oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z Burmistrzem, brał udział  
w kontaktach z mieszkańcami.  

 Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem Rady Miejskiej. 
 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
Sołtys wsi Baszkówka przedstawiła stanowisko mieszkańców, którzy są zaniepokojeni zabudową 
szeregową, która nie jest zgodna z MPZP. 

6. Bieżące uchwały: 

1) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 

 

Lp. Dział Rozdział 
Paragr

af 
JR Zwiększenie 

Zmniejsze
nie Uzasadnienie 

1 700 70005 0550 GGG 300 000 zł 
 

Zwiększa się dochody 
o kwotę 3 431 532 zł 
w działach 700, 750, 754, 
756, 801, 852, 854, 
855 oraz 900 w związku 
z przeprowadzoną analizą 
wykonania dochodów oraz 
planowanymi większymi 
wpływami w 2022 roku. 

2 700 70005 0760 GGG 100 000 zł 
 

3 700 70005 0920 KB 15 000 zł 
 

4 700 70007 0940 KB 17 000 zł 
 

5 750 75095 0920 KB 1 200 000 zł 
 

6 754 75416 0570 SM 150 000 zł 
 

7 754 75416 0640 SM 10 000 zł 
 

8 756 75615 0500 KB 500 000 zł 
 

9 756 75616 0500 KB 500 000 zł 
 

10 801 80101 0580 KB 42 762 zł 
 

11 801 80104 2950 KB 2 645 zł 
 

12 801 80149 2950 KB 31 110 zł 
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13 801 80150 0900 KB 100 zł 
 

14 801 80150 2950 KB 490 500 zł 
 

15 801 80153 2950 KB 1 800 zł 
 

16 852 85219 0940 KB 9 980 zł 
 

17 854 85404 2950 KB 3 335 zł 
 

18 855 85516 2950 KB 16 100 zł 
 

19 900 90013 2950 KB 41 200 zł 
 

20 801 80104 0970 KB 18 000 zł 
 

Zwiększa się dochody 
w związku z otrzymaniem 
przez Przedszkole nr 
8 w Piasecznie grantu 
z Funduszu Naturalnej 
Energii - Gaz System. 
Środki zostaną 
przeznaczone na realizację 
innowacyjnego projektu 
konkursowego "Ogród 
czterech żywiołów". 

21 852 85295 2180 KB 140 843 zł 
 

Zwiększa się dochody 
w związku z realizacją 
programu "Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok 
2022" finansowanego 
z Funduszu 
przeciwdziałania COVID-19 
oraz w oparciu o liczbę 
osób w wieku 65 lat i więcej 
w gminie Piaseczno na 
koniec 2020 roku. 

22 900 90015 6300 FZ 11 000 zł 
 

Zwiększa się dochody w 
związku z rozstrzygnięciem 
naboru w ramach 
Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji 
Działkowców - Mazowsze 
dla działkowców 2022.  
Gmina Piaseczno 
pozyskała dofinansowanie 
trzech zadań: ROD 
Złotokłos- Wymiana 
Oświetlenia na 
energooszczędne (11 000 
zł), ROD "Elektron"- Plac 
rekreacyjno-integracyjny na 
terenie rodzinnego ogrodu 
działkowego "Elektron" w 
Szczakach (17 445 zł) oraz 
ROD Julianowska - Dom 
działkowca z infrastrukturą 
(20 000 zł). 

23 900 90095 6300 FZ 37 445 zł 
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24 900 90015 6300 FZ 10 000 zł 
 

Zwiększa się dochody w 
związku z pozyskaniem 
dofinansowania z budżetu 
Województwa 
Mazowieckiego w ramach 
programu Mazowsze dla 
Sołectw 2022 na 
modernizację oświetlenia 
we wsi Kamionka 
realizowaną w ramach 
zadania budżetowego 
Budowa, przebudowa, 
montaż i wymiana 
oświetlenia drogowego. 

Razem: 3 648 820 zł 0 zł  

       
 

Wydatki bieżące 
     

      
Lp. Dział 

Rozdzi
ał 

Paragr
af 

JR 
Zwiększe

nie 
Zmniejsze

nie Uzasadnienie 

1 801 80101 4210 CUW 500 000 zł 
 

Zwiększa się wydatki na 
zakupie materiałów i 
wyposażenia do 
przeciwdziałania COVID - 
19 w związku otrzymaną 
nagrodą w konkursie 
"Najbardziej odporna 
Gmina" za wysokie 
wyszczepienie 
mieszkańców Gminy 
Piaseczno. 

2 801 80101 4790 CUW 
2 667 000 

zł  

Zwiększa się wydatki  na 
wynagrodzeniach 
osobowych nauczycieli w 
placówkach oświatowych w 
związku ze zmianami 
prawnymi, dotyczącymi 
wynagrodzenia 
zasadniczego. 

3 801 80104 4790 CUW 333 000 zł 
 

4 801 80104 4210 CUW 18 000 zł 
 

Zwiększa się  wydatki 
w związku z otrzymaniem 
przez Przedszkole nr 
8 w Piasecznie grantu 
z Funduszu Naturalnej 
Energii - Gaz System. 
Środki zostaną 
przeznaczone na realizację 
innowacyjnego projektu 
konkursowego "Ogród 
czterech żywiołów". 
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5 852 85295 

4010   
4110      
4120     
4210       
4300     
4430      
4710 

MGOPS 140 843 zł 
 

Zwiększa się wydatki 
w związku z realizacją 
programu "Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok 
2022" finansowanego 
z Funduszu 
przeciwdziałania COVID-19 
oraz w oparciu o liczbę 
osób w wieku 65 lat i więcej 
w gminie Piaseczno na 
koniec 2020 roku. 
Realizacja Modułu I w 
wysokości 87 436 zł 
obejmuje świadczenie 
usług w zakresie wsparcia 
30 seniorów. Pracownicy 
Ośrodka, wolontariusze 
oraz sąsiedzi zostaną 
zaangażowani do działań 
w zakresie: wsparcia 
seniorów - dostarczanie 
produktów żywnościowych, 
artykułów pierwszej 
potrzeby, pomocy 
psychologicznej udzielanej 
przez zatrudnionych 
w MGOPS psychologów, 
transport seniorów według 
potrzeb min. do lekarze, 
urzędu oraz  innych 
potrzeb zgłaszanych przez 
seniorów. Moduł II 
w wysokości 53 407 zł 
przewiduje objęcie 
całodobową obsługą 
50 seniorów w  zakresie 
opieki na odległość. W tym 
celu zostaną zakupione 
teleopaski oraz usługa 
monitoringu całodobowego 
w zakresie potrzeb 
zdrowotnych seniorów 
objętych programem. 

6 900 90008 4300 OŚR 
 

28 445 zł 

Zmniejsza się wydatki z 
przeznaczeniem na 
zwiększenie dotacji dla 
Rodzinnych Ogródków 
Działkowych 

7 754 75421 4110 

ADK 

 
10 000 zł Przesuwa się wydatki z 

rozdziału 75421 z 
przeznaczeniem na zakup 
usług pozostałych w 
rozdziale 75023 związany z 
bieżącym utrzymaniem 

8 754 75421 4120 
 

2 000 zł 

9 754 75421 4170 
 

60 000 zł 

10 750 75023 4300 72 000 zł 
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Urzędu Miasta i Gminy 
Piaseczno 

11 758 75818 4810 KB 
 

100 000 zł 

Zmniejsza się wydatki na 
rezerwie celowej na 
utworzenie Muzeum 
Piaseczna, w związku z jej 
likwidacją. 

12 921 92118 2480 KB 500 000 zł 
 

Zwiększa się wydatki celem 
udzielenia dotacji 
podmiotowej dla Muzeum 
Piaseczna w 2022 roku.  

13 600 60016 4270 IT 6 940 zł 
 

Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Chyliczki 
rezygnuje się z realizacji 
zadania w ramach 
funduszu 
sołeckiego"Zajęcia 
sportowe dla mieszkańców 
sołectwa" (6 940 zł). Środki 
w wysokości 6 940 zł 
przeznacza się na 
zwiększenie wydatków na 
zadaniu "Naprawa, 
utwardzenie dróg gminnych 
sołectwa Chyliczki". 
Jednocześnie zmienia się 
nazwę zadania 
z "Koszenie, ścinanie 
poboczy, usuwanie 
krzewów przy drogach 
gminnych, całoroczne 
porządkowanie  w/w." na 
"Koszenie, ścinanie 
poboczy, usuwanie 
krzewów przy drogach 
gminnych na terenie 
sołectwa Chyliczki, 
całoroczne porządkowanie  
w/w.". 

14 926 92605 4300 GOSIR 
 

6 940 zł 

15 600 60016 4300 IDR 2 000 zł 
 

Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Głosków 
Letnisko rezygnuje się 
z realizacji zadania 
w ramach funduszu 
sołeckiego "Zakup 
wyposażenia świetlicy" (19 
356 zł). 
Jednocześnie zmniejsza 
się wydatki na zadaniach: 
"Wynajem Toi-Toi (plac 
zabaw)" (1 840 zł) i 
"Zajęcia sportowo-
rekreacyjne dla 
mieszkańców" (20 zł), 

16 900 90003 4210 UTP 200 zł 
 

17 900 90003 4300 UTP 
 

1 840 zł 

18 900 90095 4270 IT 19 016 zł 
 

19 921 92109 4210 PM 
 

19 356 zł 

20 926 92605 4300 GOSIR 
 

20 zł 
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zwiększa się wydatki na 
zadaniu "Zakup paliwa i 
osprzętu do piły 
spalinowej" (200 zł), oraz 
wprowadza się nowe 
zadania: "Konserwacja 
rowów przydrożnych na 
terenie sołectwa" (19 
016zł) i "Zakup i montaż 
luster drogowych 2 sztuki" 
(2 000 zł). 

21 921 92109 4210 PM 
 

1 800 zł 
Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Zalesie 
Górne zmniejsza się 
wydatki na zadaniu "Środki 
na drobne remonty i 
doposażenie Domu 
Sołeckiego na Wiekowej 
Sosny 4" (1 800 zł) oraz 
wprowadza się nowe 
zadanie "Wykonanie 
zewnętrznego oświetlenia 
Domu Sołeckiego na 
Wiekowej Sosny 4" (1 
800 zł). 

22 921 92109 4300 PM 1 800 zł 
 

23 926 92605 2360 SPS 100 000 zł 
 

Zwiększa się wydatki na 
dotacji celowej z budżetu 
jednostki samorządu 
terytorialnego, udzielonej 
w trybie art. 221 ustawy, 
na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań 
zleconych do realizacji 
organizacjom 
prowadzącym działalność 
pożytku publicznego 
w związku z realizacją 
zadań w zakresie kultury 
fizycznej w celu poprawy 
warunków uprawiania 
sportu z zakresu piłki 
nożnej seniorskiej. 
Finansowanie zostanie 
pokryte z wolnych środków. 

Razem: 
4 360 799 

zł 
230 401 zł 
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Wydatki majątkowe 
     

      
Lp. Dział 

Rozdzi
ał 

Paragr
af 

JR 
Zwiększe

nie 
Zmniejsze

nie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 IDR 
 

750 000 zł 

ZADANIE: Ulica Tukanów 
w Piasecznie                                                                            
UZASADNIENIE: Na ww 
zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 504 
275 zł.  W chwili obecnej 
Gmina zamierza przystąpić 
do ogłoszenia przetargu na 
roboty budowlane. W 
związku z szerokim 
zakresem prac szacujemy, 
że okres realizacji umowy 
będzie przypadał również 
na rok 2023. W wyniku 
powyższego istnieje 
potrzeba przesunięcia 
środków w wysokości 750 
000 zł z roku 2022 na rok 
2023 w celu 
zabezpieczenia środków na 
uruchomienie procedury 
przetargowej. Tym samym 
zmianie ulega okres 
realizacji zadania.                                                                                     
ZMIANA NAZWY 
ZADANIA: Ulica Tukanów, 
Gmina Piaseczno, Gmina 
Lesznowola. UZADNIENIE: 
Przedmiotowa zmiana 
spowodowana jest 
koniecznością podjęcia 
uchwały o udzieleniu 
pomocy rzeczowej dla 
Gminy Lesznowola. 

2 852 85295 6060 MGOPS 46 000 zł 
 

ZADANIE: Zakup 
samochodu do działań 
pomocy społecznej                                                                                 
UZASADNIENIE: Zakup 
samochodu na potrzeby 
Ośrodka w zakresie działań 
pomocy społecznej 
związane z 
przeciwdziałaniem COVID - 
19, finansowany  ze 
środków otrzymanych w 
ramach nagrody,  w 
związku z udziałem Gminy 
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Piaseczno w konkursie 
"Najbardziej Odporna 
Gmina " w kategorii -  
gmina  średnia. W związku 
z przeprowadzoną analizą 
kosztów M-G OPS 
wnioskuje o zwiększenie 
planu na zakupy 
inwestycyjne o kwotę 46 
000 złotych. 

3 900 90015 6230 OŚR 11 000 zł 
 

Zwiększa się  wydatki w 
związku z rozstrzygnięciem 
naboru w ramach 
Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji 
Działkowców - Mazowsze 
dla działkowców 2022. 
Gmina Piaseczno 
pozyskała dofinansowanie 
trzech zadań: ROD 
Złotokłos- Wymiana 
Oświetlenia na 
energooszczędne (11 000 
zł), ROD "Elektron"- Plac 
rekreacyjno-integracyjny na 
terenie rodzinnego ogrodu 
działkowego "Elektron" w 
Szczakach (17 445 zł) oraz 
ROD Julianowska - Dom 
działkowca z infrastrukturą 
(20 000 zł). 

4 900 90095 6230 OŚR 37 445 zł 
 

5 900 90005 6230 OŚR 
 

20 000 zł 

Zmniejsza się wydatki na 
dotacji celowej z budżetu 
na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji 
i zakupów inwestycyjnych 
jednostek niezaliczanych 
do sektora finansów 
publicznych w rozdziale 
90005 (20 000 zł) oraz 
zwiększa się wydatki na 
dotację dla: ROD Złotokłos 
- Wymiana oświetlenia na 
energooszczędne (11 000 
zł), ROD "Elektron"- Plac 
rekreacyjno-integracyjny na 
terenie rodzinnego ogrodu 
działkowego "Elektron" w 
Szczakach (17 445 zł) oraz 
ROD Julianowska - Dom 
działkowca z infrastrukturą 
(20 000 zł) w związku z 
potrzebą zabezpieczenia 

6 900 90015 6230 OŚR 11 000 zł 
 

7 900 90095 6230 OŚR 37 445 zł 
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środków własnych 
wynikającą z przyznania 
pomocy finansowej z 
budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach 
Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji 
Działkowców - Mazowsze 
dla działkowców 2022. 

8 900 90015 6050 IDR 10 000 zł 
 

ZADANIE: Budowa, 
przebudowa, montaż i 
wymiana oświetlenia 
drogowego                                                                                          
UZASADNIENIE:   Na ww 
zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  1 150 
000 zł, 650 000 zł na rok 
2023, 350 000 zł na rok 
2024 oraz 150 000 zł na 
rok 2025. W chwili obecnej 
istnieje potrzeba 
zwiększenia środków na 
tym zadaniu w bieżącym 
roku o kwotę 10 000 zł z 
przeznaczeniem na 
modernizację oświetlenia 
we wsi Kamionka, w 
związku z pozyskaniem 
dofinansowania z budżetu 
Województwa 
Mazowieckiego w ramach 
programu "Mazowsze dla 
sołectw 2022". 

Razem: 152 890 zł 770 000 zł  

 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.1, 6.3 - 6.6. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji Oświaty i Rady 
Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu.  
Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2021 r. 
 Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
2) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały 
Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola.  
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 Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

3) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z 
późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037. 

Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki wynikające z podjętej 
uchwały budżetowej oraz 2 autopoprawki, dot: 

1. Odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 
oraz od właścicieli nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy, a w części nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne (tzw. nieruchomości mieszanych) 
położonych na terenie Gminy Piaseczno oraz prowadzenie stacji przeładunkowej zlokalizowanej w 
Piasecznie przy ul. Technicznej 6 - Realizacja usługi odbioru odpadów komunalnych. 

2. Odszkodowania w związku ze zmianą mpzp dz. 1/22 obręb Józefosław- Wypłata odszkodowania w 

ratach. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 
r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
4) W sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. zadania 
własnego Gminy Piaseczno polegającego na budowie basenu miejskiego przy ul. Chyliczkowskiej oraz 
zarządzaniu tym obiektem. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz zreferował projekt uchwały. Omówił powody przekazania zadania PWiK, 
podkreślił, że takie rozwiązanie jest najkorzystniejsze w kontekście budżetu Gminy. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.4-6.14, 6.19-6.20.  
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.4, 6.6 - 6.14 i 6.20. 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Mieszkaniec Sławomir C, przedstawił swoje stanowisko w sprawie budowy basenu w Piasecznie w 
okolicznościach zbliżającej się III Wojny Światowej (stanowisko mieszkaniec przesłał drogą mailową do 
Burmistrza i Radnych). 
Podczas wystąpienia mieszkaniec zadał pytania: 
1. Czy budowanie tego basenu ma senes, skoro może być wybudowany za 2-3 lata, a za 5 lat może być 
wojna i zostać zniszczony? Czy warto to ryzyko ponieść? 
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2. W związku z wojną na Ukrainie, czy budynki użyteczności publicznej należące do Urzędu Miasta i Gminy 
Piaseczno są ubezpieczone od nieruchomości od zdarzeń losowych jak np. pożar, trzęsienia ziemi, 
wojna?  
3. Co z kompleksem energetycznym, który miał produkować prąd i ciepło między innymi dla basenu i dla 
miasta? 
4.W związku z budową tego basenu i zarządzaniu przez PWIK, co z połączeniem spółek PWIK, PCU, PUK 
pod nazwą Miejska Gospodarka Komunalna ? 
 
Daniel Putkiewicz Burmistrz odniósł się bezpośrednio do zadanych pytań. 
W pierwszej kolejności udzielił odpowiedzi Pani Sołtys wsi Baszkówka informując, że Gmina będzie 
monitorować sytuacje, trzeba jednak brać pod uwagę, że nie zawsze można sprostać wizji mieszkańców, 
bardzo możliwe, że będą potrzebne kompromisy. Podobne problemy były w Józefosławiu, a teraz w 
Bobrowcu gdzie obecne mpzp jest uszczelniany zapisami. Burmistrz poinformował, że obecnie trwają 
prace nad nowelizacją ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Regulacje przewidują 
gruntowną reformę obowiązującego od prawie 19 lat systemu planowania przestrzennego. Zmiany w 
ustawie uszczelniające zapisy powinny rozwiązać w przyszłości problemy.   
Następnie Burmistrz odniósł się do wypowiedzi mieszkańca Pana Sławomira C. Informując, że oczywiście 
nosimy w sobie obawy w związku z wojną na Ukrainie, jednak trzeba działać - z tego wynika nasza siła. 
Odnośnie ubezpieczenia to wszystkie budynki użyteczności publicznej są ubezpieczone od ognia, nie ma 
ubezpieczenia od zniszczeń wojennych. Jeśli zaś chodzi o biogaz wykorzystywany do produkcji energii 
elektrycznej i cieplnej jest produkowany, na razie skala niewystarczająca. Połączenie gminnych spółek w 
obecnym czasie nie jest korzystne, ale bierzemy to pod uwagę. 
 
Głosowano w sprawie: powierzenia Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 
zadania własnego Gminy Piaseczno polegającego na budowie basenu miejskiego przy ul. Chyliczkowskiej 
oraz zarządzaniu tym obiektem 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej. 
Tadeusz Tomczyk, Naczelnik Referatu Zarządzania Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej, zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głos zabrał mieszkaniec Sławomir C.,  który wyraził  poparcie dla uchwały  w sprawie udzielenia gminie 
Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej, jednocześnie ponowił wniosek z sesji marcowej. Wnioskował, 
 aby Pan Burmistrz wraz Starostą pomyśleli o mieszkańcach i wybudowali strzelnice na terenie gminy 
Piaseczno. 

Głosowano w sprawie: udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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6) W sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipotek na nieruchomości gminnej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały, zgłosiła autopoprawkę.  W paragrafie 1 punkt a, b następuje zmiana z „ umowa nr 
2039/2021/Wn07/OA-MO-KU/D wraz z aneksem nr 1/147 z dnia 24.02.2022” na „umowa nr 
2039/2021/Wn07/OA-MO-KU/D ze zmianami” 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji Finansów i 
Inwestycji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie hipotek na nieruchomości gminnej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części nieruchomości 
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 18/74 obręb 17 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 18/74 obręb 17 m Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 19/8, obr.12, 
m. Piaseczno położonej przy ul. Sękocińskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
19/8, obr.12, m. Piaseczno położonej przy ul. Sękocińskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 50, 
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obr. 20 m. Piaseczno stanowiącej część Placu Piłsudskiego. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 50, obr. 
20 m. Piaseczno stanowiącej część Placu Piłsudskiego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 56 obr. 56, m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 56 obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 
20/12, obr. Żabieniec IRS, gm. Piaseczno położonej przy ul. Głównej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 20/12, obr. Żabieniec IRS, gm. Piaseczno położonej przy ul. Głównej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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12) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki nr 
97, obręb 47 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały, zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany w tytule z „obręb 47”  na „obręb 41”. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część 
działki nr 97, obręb 47 m Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości nr 
120/16, położonej w miejscowości Chylice gm. Piaseczno. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Ewa Urbańska, przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały z poz.6.13-6.19.  
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.13-6.14. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości nr 120/16, położonej w miejscowości Chylice gm. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Jakubowski 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie zmiany uchwały nr 909/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021r. w 
sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 204/7 oraz udziału w prawie własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 204/16 obie działki 
położone w miejscowości Żabieniec. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji: Prawa i Bezpieczeństwa, Polityki Gospodarczej, Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego oraz Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 909/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021r. w 
sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej, jako działka ewidencyjna nr 204/7 oraz udziału w prawie własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej, jako działka ewidencyjna nr 204/16 obie działki 
położone w miejscowości Żabieniec. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013r. dla obszaru ograniczonego ulicami: Sportową, Asfaltową, rzeką 
Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100m. od ul. Łąkowej 
oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz.Woj. Maz. Poz. 11725 z dnia 13.11.2013r) – Etap I. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013r. dla obszaru ograniczonego ulicami: Sportową, Asfaltową, rzeką 
Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100m. od ul. Łąkowej 
oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz.Woj. Maz. Poz. 11725 z dnia 13.11.2013r) – Etap I. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabella Górzyńska 
BRAK GŁOSU (2) Michał Rosa, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
16) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław – etap I dla terenów 1Pt, 4KDL, 10 KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 48KDPJ i 57 KDPR. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław – etap I dla terenów 1Pt, 4KDL, 10 KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 48KDPJ i 57 KDPR. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław – etap II. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław – etap II. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
18) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach 
ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap I. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu planu 
przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska 
PGR – etap I. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Rozstrzygnięcie Burmistrza zostało przyjęte. 

Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w 
obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR – etap I. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
19) W sprawie nadania nazwy RUMIANKOWA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie: nadania nazwy RUMIANKOWA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie 
Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
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20) W sprawie zmiany uchwały z dnia 15 lipca 2020r. nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony do 
zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w 
zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej uchwałami nr 607/XXVIII/2020 z dnia 26 
sierpnia 2020r. oraz nr 640/XXX/2020 z dnia 14 października 2020r. 
Wioletta Brzezińska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami, zreferowała projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.20 i 6.22. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 
 
Głos zabrał Mieszkaniec Sławomir C. ponowił wnioski, które złożył na sesji w dniu 23.03.2022r.:  

1. Wprowadzenie opłat za wywóz odpadów komunalnych na podstawie zużycia wody. 
2. Ustalenie liczby mieszkańców gminy Piaseczno na podstawie danych, pochodzących z telefonii 

komórkowej. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały z dnia 15 lipca 2020r. nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony 
do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia z części z opłaty za gospodarowania odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli 
nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej uchwałami nr 
607/XXVIII/2020 z dnia 26 sierpnia 2020r. oraz nr 640/XXX/2020 z dnia 14 października 2020r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
Piotr Obłoza przewodniczący Rady Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie w 2022 r. 
 Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 
Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023. 
Łukasz Wyleziński Dyrektor Biura Promocji i Kultury zreferował projekt uchwały 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały  
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Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie: przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

7. Wolne wnioski. 

Głos zabrała radna Renata Mirosław, która odniosła się do wprowadzonych w ostatnich dniach zmian w 
organizacji ruchu. Obecnie jest bardzo uciążliwy dojazd ze wszystkich stron, kierowcy utknęli w potężnych 
korkach nie tylko w centrum miasta, auta tkwią w korkach nawet na mniej uczęszczanych dotąd ulicach. 
Nie wszyscy mieszkańcy mają możliwość dojazdu do pracy rowerem. Radna zwróciła uwagę, aby zadania 
drogowe nie były prowadzone w tym samym czasie oraz aby nie modernizować inwestycji, które są bez 
zarzutu, to generuje koszty. Zaapelowała, aby podjąć działania zapobiegające powstawaniu korków. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz odniósł się do wypowiedzi Radnej, że wszyscy zdaja sobie sprawę z dużych 
utrudnień w ruchu, ale zarówno my, jak i powiat czy samorząd Mazowsza realizujemy zadania wtedy, kiedy 
mamy na to pieniądze, gotową dokumentację i rozstrzygnięte przetargi. Niestety rzadko udaje się 
rozpocząć daną inwestycję w zakładanym wcześniej terminie, więc skoordynowanie prac budowlanych jest 
niezwykle trudne. Zadania mogą utknąć na etapie projektowym przy uzyskiwaniu niezbędnych pozwoleń, 
często nie udaje się rozstrzygnąć przetargu, bo albo nie ma ofert, albo są zbyt wysokie. Burmistrz, 
podkreślił, że priorytetem jest stworzenie równowagi dla wszystkich uczestników ruchu drogowego 
rowerzystów, pieszych, samochodów, transportu publicznego tak, aby wszyscy mogli bezpiecznie 
korzystać z systemu. 

Mieszkaniec Krzysztof M. odniósł się do swojej wypowiedzi z 50 sesji z dnia 23 lutego -  ponownie poruszył 
sprawy naliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że kontrola NIK przeprowadzona w Gminie Piaseczno za okres 
2019-2021 wykazała, że dotacje dla przedszkoli niepublicznych są we właściwy sposób naliczone, 
wypłacone oraz kontrolowane.  
 Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak wyraźnie podkreśliła, że spór, jaki się toczy, między innymi 
w przestrzeni publicznej, dotyczy kilku podmiotów oraz okresu sprzed 2018 roku, co ma związek z 
obowiązującymi wówczas przepisami. Skala roszczeń w żaden sposób nie zagraża budżetowi Gminy. 
 
Następnie Burmistrz odniósł się do wypowiedzi mieszkańca Sławomira C. w sprawie budowy strzelnicy na 
terenie gminy Piaseczno. Burmistrz poinformował, że na terenie Gminy są strzelnice komercyjne: na ul 
Puławskiej, w Suchodole, jeśli będzie odgórny program budowy nowych strzelnic dotowany przez Państwo, 
to oczywiście nie będziemy go lekceważyć. 
 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski: 

1. Pan Sławomir C.  wnioskował o wprowadzenie transmisji z posiedzeń komisji problemowych oraz o 
udostępnienie protokołów z posiedzeń w programie eSesja. 

2. Pan Krzysztof M.  wnioskował o: 

 Przedłużenie trasy linii  L-5 z Bobrowca do PKP Piaseczno, (w dniu 09.05.2022 r. złożył 
petycję do Urzędu).  

 Wykonanie oświetlenia przy planowanych przejściach dla pieszych na ulicy Orężnej, na 
odcinku od ul. Herberta do ul. Andersena  (w porozumieniu ze Starostwem). 
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8. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 52 sesję o godz. 12.14. 

 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


